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Motion till Håbo Kommunfullmäktige  
 
15-minutersstrafik på pendeltåget 
 
I samband med den kommunala medfinansieringen med drygt 40 miljoner av kommunala 
skattepengar för byggandet av Citytunneln utlovades garantier för en bättre 
pendeltågstrafik mellan Bålsta och Stockholm. 
 
Sanningen är att med detta bygge och ny station på Odenplan och Stockholms C så har 
restiden till Stockholm blivit längre än tidigare, alltså sämre, inte bättre! 
 
För att vi skall få det bättre måste vi få till en 15-minuterstrafik mellan Bålsta och 
Stockholm. 
 
Bålstapartiet föreslår att: 
 
-Att kommunen tar upp en politisk diskussion med Regionens politiker och politiker i 
Landstinget Stockholm.  
Om byggandet av Bålsta Västra skulle underlätta logistiken, med en vändplats där istället 
för i Bålsta C, att man även tar upp detta som en del i denna lösning. 
 
-Om ingen framgång nås, skall kommunen undersöka det rättsliga läget om vårt tidigare 
utbetalda bidrag, och eventuellt kräva en återbetalning på grund av avtalsbrott  
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